

## **EN Printable ring sizing guide**

This printable ring sizing guide is aimed to help you find your correct ring size. Follow the steps to find out your own ring size:

1. Print this document on a full A4 page at 100% by ensuring the page scaling is set to “none” on the print dialogue box or the PC by selecting the print at the “actual size” option on Mac.
2. Compare the tape measure with a ruler to make sure that it equals 8 cm.
3. Cut the ring tape measure along the dashed line.
4. Place the band around your desired finger. Ensure that the width of the band is placed perfectly on each other. The line which reaches the edge of the band is your size.



*Cut the tape  
measure along  
the dashed line*

**8cm**

*Schneide das Maßband  
entlang der gestrichelten  
Linie aus*

## **DE Ausdruckbarer Leitfaden für die Ringgröße**

Dieser ausdrückbare Leitfaden für Ringgrößen soll dir helfen, deine richtige Ringgröße zu finden. Folge den Schritten, um deine eigene Ringgröße zu ermitteln:

1. Drucke dieses Dokument auf einer vollen A4-Seite zu 100 % aus, indem du sicherstellst, dass die Seitenskalierung im Druckdialogfeld auf "Keine" eingestellt ist, oder auf dem PC, indem du die Option "Tatsächliche Größe" auf dem Mac auswählst.
2. Vergleiche das Maßband mit einem Lineal, um sicherzustellen, dass es 8 cm entspricht.
3. Schneide das Ringmaßband entlang der gestrichelten Linie aus.
4. Lege das Band um den gewünschten Finger. Achte bitte darauf, dass die Breite des Bandes perfekt aufeinander liegt. Die Linie, die den Rand des Bands berührt, ist deine Größe.

**ACELINE**